
ŠVENČ

Posėdis įvyko 2023
Posėdžio pradžia –
Posėdžio pirmininkas 
Posėdžio sekretorė
Posėdyje dalyvauja
25 tarybos nariai (są
rajono savivaldybė

kviestieji asmenys. 
 
Rimantas Klipčius siū
 
BALSAVO: UŽ 

Grigianecienė, Danguolė Grincevi
Antonij Jundo, Jolanta Jurkuv
Viktoras Meškauskas, Edita Meškovien
Pavel Trusov, Vytautas Vaitkevi
Zenkevičius, Tomas Žigas, 

NUSPRĘSTA. Pradė
 
Rimantas Klipčius. Pasveikina tarybos narius Andrej

Grincevičienę praėjusių gimtadieni
 
Posėdžio pirmininka

tarybos posėdžio darbotvarke.
 
Darbotvarkė: 
1. Dėl konteinerių paruošimo eksploatacijai ir pristatymo gyventojams paslaug

nustatymo. 
2. Dėl rajono energetinio efektyvumo didinimo daugi

dalyvaujančio daugiabučio namo Taikos g. 16, Šven
3. Dėl Švenčionių rajono savivaldyb

„Dėl Švenčionių rajono savivaldyb
4. Dėl pavadinimo gatvei keitimo
5. Dėl teritorijos visuomen
6. Dėl viešosios įstaigos Šven

patvirtinimo. 

 
 

ŠVENČIONI Ų RAJONO SAVIVALDYB ĖS TARYBA

 

TARYBOS POSĖDŽIO  

PROTOKOLAS 

 

2023 m. rugpjūčio 31 d. Nr. T1-7 

Švenčionys 

 

2023 m. rugpjūčio 31 d.  
– 10.00 val. 

džio pirmininkas – savivaldybės meras Rimantas Klipčius 
sekretorė – Martyna Mosevičiūtė, tarybos posėdžių sekretor
alyvauja: 

tarybos nariai (sąrašas pridedamas), 
ajono savivaldybės administracijos skyrių vedėjai ir kiti administracijos darbuotojai

čius siūlo pradėti rajono savivaldybės tarybos posė

BALSAVO: UŽ – 25 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, 
ė Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij
Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlien

Edita Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmien
Vytautas Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas, Edvard Voršinski, Zenonas 

, Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ
ĘSTA. Pradėti posėdį.  

čius. Pasveikina tarybos narius Andrejų Jundą, Pavel
ė ų gimtadienių proga.  

džio pirmininkas Rimantas Klipčius, savivaldybės meras, supažindina su savivaldyb
džio darbotvarke. 

l konteinerių paruošimo eksploatacijai ir pristatymo gyventojams paslaug
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čio namo Taikos g. 16, Švenčionių m., butų skolų

čionių rajono savivaldybės tarybos 2023 m. kovo 30 d. sprendimo Nr. T
 rajono savivaldybės tarybos veiklos reglamento patvirtinimo“ pakeitimo

l pavadinimo gatvei keitimo. 
l teritorijos visuomenės reikmėms. 
l viešosios įstaigos Švenčionių rajono sveikatos centras steb

ĖS TARYBA 
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, Janina Deveikienė, Renata 
Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, 

Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, 
Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, 

Edvard Voršinski, Zenonas 
Ė – nėra. 

ų ą, Pavelą Trusova ir Danguolę 

ės meras, supažindina su savivaldybės 
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s reglamento patvirtinimo“ pakeitimo. 

 rajono sveikatos centras stebėtojų tarybos sudėties 
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7. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2015 m. sausio 29 d. sprendimo Nr. T-17 
„Dėl piniginės socialinės paramos nepasiturintiems gyventojams teikimo tvarkos aprašo 
patvirtinimo“ pakeitimo. 

8. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2019 m. birželio 17 d. sprendimo Nr. T-127 
„Dėl kreipimosi dėl socialinės paramos mokiniams ir šios paramos skyrimo tvarkos aprašo 
patvirtinimo“ pakeitimo. 

9. Dėl vienkartinių, tikslinių, sąlyginių ir periodinių pašalpų skyrimo ir mokėjimo tvarkos 
aprašo patvirtinimo. 

10. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės biudžetinių įstaigų 2022 metų finansinių ataskaitų 
rinkinių patvirtinimo. 

11. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės 2022 metų konsoliduotųjų ataskaitų rinkinio 
patvirtinimo. 

12. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos narių delegavimo į Nalšios muziejaus 
tarybą. 

13. Dėl didžiausio leistino pareigybių skaičiaus Švenčionių r. Švenčionėlių lopšelyje-
darželyje „Vyturėlis“ nustatymo. 

14. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2021 m. gruodžio 27 d. sprendimo Nr. T-
245 „Dėl Švenčionių miesto kultūros centro nuostatų patvirtinimo“ pakeitimo. 

15. Dėl valstybės trumpalaikio turto perėmimo savivaldybės nuosavybėn ir jo perdavimo 
valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise. 

16. Dėl ilgalaikio materialaus turto perėmimo Švenčionių rajono savivaldybės nuosavybėn 
ir jo perdavimo valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise. 

17. Dėl UAB Gren Švenčionys 2023 metų investicinio plano derinimo.  
18. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2022 m. kovo 31 d. sprendimo Nr. T-72 

„Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarnybinių gyvenamųjų patalpų fondo sąrašo ir darbuotojų 
(tarnautojų), kuriems gali būti suteiktos tarnybinės gyvenamosios patalpos, kategorijų sąrašo 
patvirtinimo” pakeitimo. 

19. Dėl tarnybinio buto nuomos. 
20. Dėl pritarimo Švenčionių rajono savivaldybei nuosavybės teise priklausančio turto 

valdymo, naudojimo ir disponavimo juo 2022 metais ataskaitai. 
21. Dėl patikėjimo teise valdomo pripažinto nereikalingu arba netinkamu (negalimu) 

naudoti valstybės turto nurašymo.  
22. Dėl savivaldybės turto perdavimo pagal turto patikėjimo sutartį UAB „Pabradės 

komunalinis ūkis“. 
23. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2019 m. kovo 28 d. sprendimo Nr. T-59 

„Dėl savivaldybės būsto fondo ir socialinio būsto, kaip savivaldybės būsto fondo dalies, sąrašų 
patvirtinimo“ pakeitimo. 

24. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2014 m. lapkričio 17 d. sprendimo Nr. T-
215 „Dėl viešame aukcione parduodamo Švenčionių rajono savivaldybės nekilnojamojo turto ir kitų 
nekilnojamųjų daiktų sąrašo patvirtinimo“ pakeitimo. 
 

Posėdžio pirmininkas Rimantas Klipčius, savivaldybės meras, klausia, ar tarybos nariai turi 
klausimų dėl pateiktų svarstyti darbotvarkės klausimų. 

 
Bronislovas Vilimas praneša, kad turės pareiškimą. 
Šarūnas Birutis praneša, kad turės pareiškimą. 
Edvard Voršinski praneša, kad turės pareiškimą.  
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl posėdžio darbotvarkės su pareiškimais posėdžio 

pabaigoje. 
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BALSAVO: UŽ – 25 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata 
Grigianecienė, Danguolė Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, 
Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, 
Viktoras Meškauskas, Edita Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, 
Pavel Trusov, Vytautas Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas, Edvard Voršinski, Zenonas 
Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. 

NUSPRĘSTA. Pritarti posėdžio darbotvarkei. 
 

Rimantas Klipčius paaiškina, kad pagal veiklos reglamento reikalavimus reikia patvirtinti 
posėdžio darbo reglamentą. 

Pranešėjui pristatyti klausimą (sprendimo projektą) skirti 3 minutes, tarybos nariui 
paklausti (klausimui) skirti 2 minutes, pranešėjui atsakyti į klausimą skirti 3 minutes. 

Tarybos narys pasisakyti gali 3 minutes. 
Tarybos narių frakcijų ir tarybos narių grupės, mišrios grupės vardu pasisakymui skirti 3 

minutes, prieš pasisakymą informuojant, kad bus kalbama frakcijos ar grupės vardu. 
Tarybos narys gali paklausti, 1 kartą pasisakyti ir 1 kartą pareikšti repliką po balsavimo. 

Replikai gali būti suteikiama 1 minutė.  
Pertraukas siūloma skelbti kas 1,5 val. darbo. 

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl reglamento. 
BALSAVO: UŽ – 25 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata 

Grigianecienė, Danguolė Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, 
Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, 
Viktoras Meškauskas, Edita Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, 
Pavel Trusov, Vytautas Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas, Edvard Voršinski, Zenonas 
Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą.  
 

Rimantas Klipčius pristato pirmąjį darbotvarkės klausimą.  
 
1. SVARSTYTA. Dėl konteinerių paruošimo eksploatacijai ir pristatymo gyventojams 

paslaugų įkainių nustatymo. 
Pranešėja Rasa Čibirienė, savivaldybės administracijos Žemės ūkio skyriaus vedėja. 
 
Rimantas Klipčius. Nuo šio klausimo svarstymo nori nusišalinti tarybos narys Gintautas 

Steckis. 
 
Gintautas Steckis nusišalina nuo šio klausimo svarstymo, kadangi dirba Įmonėje UAB 

„Švenčionių švara“. 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl Gintauto Steckio nusišalinimo svarstant šį klausimą. 
BALSAVO: UŽ – 22 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata 

Grigianecienė, Danguolė Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, 
Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, 
Viktoras Meškauskas, Edita Meškovienė, Vida Rastenienė, Pavel Trusov, Bronislovas Vilimas, 
Edvard Voršinski, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ 
– nėra, NEBALSAVO – 3 (Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Vytautas Vaitkevičius). 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
Rasa Čibirienė. Sprendimo projekto tikslas – patvirtinti UAB „Pabradės komunalinis ūkis“ 

ir UAB „Švenčionių švara“ paslaugų: naujų konteinerių paruošimo naudoti, inventorizavimo ir 
pristatymo gyventojams ir esamų konteinerių inventorizavimo, įkainius. 
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Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams.  
 
Andrejus Junda. Kokiu būdu planuojama atsiskaityti su komunalinėmis įmonėmis už 

inventorizaciją? Numatytos lėšos iš rinkliavos ar iš biudžeto? 
Rasa Čibirienė. Mokama bus pagal faktą, mokama bus iš vietinės rinkliavos, o 13 000 Eur 

bus galima susigrąžinti iš Gamintojų ir importuotojų asociacijos „GAMTOS ATEITIS“ ir viešosios 
įstaigos „Žaliasis taškas“, administravimui yra skirtos lėšos. 

 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra. 
 
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 24 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata 

Grigianecienė, Danguolė Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, 
Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, 
Viktoras Meškauskas, Edita Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Pavel Trusov, 
Vytautas Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas, Edvard Voršinski, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, 
Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, BALSAVIME NEDALYVAVO – 1 (Gintautas 
Steckis). 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 

 
2. SVARSTYTA. Dėl rajono energetinio efektyvumo didinimo daugiabučiuose namuose 

programoje dalyvaujančio daugiabučio namo Taikos g. 16, Švenčionių m., butų skolų perėmimo ir 
išieškojimo. 

Pranešėjas Juozas Urbanavičius, savivaldybės administracijos Vietinio ūkio skyriaus 
projektų koordinatorius. 

 
Rimantas Klipčius. Nuo šio klausimo svarstymo nori nusišalinti tarybos narys Gintautas 

Steckis. 
 
Gintautas Steckis nusišalina nuo šio klausimo svarstymo, kadangi dirba Įmonėje UAB 

„Švenčionių švara“. 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl Gintauto Steckio nusišalinimo svarstant šį klausimą. 
BALSAVO: UŽ – 22 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata 

Grigianecienė, Danguolė Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, 
Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, 
Viktoras Meškauskas, Edita Meškovienė, Vida Rastenienė, Pavel Trusov, Bronislovas Vilimas, 
Edvard Voršinski, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ 
– nėra, NEBALSAVO – 3 (Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Vytautas Vaitkevičius). 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 

Juozas Urbanavičius. Savivaldybės tarybos sprendimo projekto tikslas – gauti kreditą 
daugiabučio namo Taikos g. 16, Švenčionių m., atnaujinimo darbų finansavimui. Perimti butų 
skolas, jas padengti ir išieškoti iš butų savininkų. 

 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams.  
 
Vida Rastenienė. Kiek dar mūsų rajone yra nerenovuotų namų? 
Juozas Urbanavičius. Daugiau kaip 60 proc., tiksliai dabar nepasakysiu. 
Vida Rastenienė. Kuriame mieste daugiausiai renovuotų? 
Juozas Urbanavičius. Švenčionyse. 
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Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra. 
 
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 24 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata 

Grigianecienė, Danguolė Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, 
Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, 
Viktoras Meškauskas, Edita Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Pavel Trusov, 
Vytautas Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas, Edvard Voršinski, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, 
Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, BALSAVIME NEDALYVAVO – 1 (Gintautas 
Steckis). 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
3. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2023 m. kovo 30 d. 

sprendimo Nr. T-51 „Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos veiklos reglamento patvirtinimo“ 
pakeitimo. 

Pranešėjas Vygandas Kastanauskas, savivaldybės administracijos Teisės ir civilinės 
metrikacijos skyriaus vedėjas 

 
Rimantas Klipčius praneša, kad balsuojant dėl šio sprendimo projekto gali kilti viešų 

privačių interesų konfliktas ir siūlo balsuoti iš esmės. 
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl balsavimo iš esmės. 
BALSAVO: UŽ – 25 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata 

Grigianecienė, Danguolė Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, 
Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, 
Viktoras Meškauskas, Edita Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, 
Pavel Trusov, Vytautas Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas, Edvard Voršinski, Zenonas 
Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
Vygandas Kastanauskas. Sprendimo projekto tikslas – suderinti rajono savivaldybės 

tarybos veiklos reglamento nuostatas su įsigaliojusiais Lietuvos Respublikos vietos savivaldos 
įstatymo pakeitimais. 

 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra. 

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto su pakeitimais. 
BALSAVO: UŽ – 25 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata 

Grigianecienė, Danguolė Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, 
Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, 
Viktoras Meškauskas, Edita Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, 
Pavel Trusov, Vytautas Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas, Edvard Voršinski, Zenonas 
Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
4. SVARSTYTA. Dėl pavadinimo gatvei keitimo. 
Pranešėja Laimutė Kuksienė, savivaldybės administracijos Teritorijų planavimo ir 

architektūros skyriaus vedėja. 
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Sprendimo projekto tikslas – pakeisti Miško gatvės geografines charakteristikas Pušalotos 
k., Pabradės sen., Švenčionių r. savivaldybėje. Priėmus sprendimą, bus suteikiami, keičiami adresai. 
 

Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra. 
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto su pakeitimais. 
BALSAVO: UŽ – 25 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata 

Grigianecienė, Danguolė Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, 
Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, 
Viktoras Meškauskas, Edita Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, 
Pavel Trusov, Vytautas Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas, Edvard Voršinski, Zenonas 
Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 

5. SVARSTYTA. Dėl teritorijos visuomenės reikmėms. 
Pranešėja Laimutė Kuksienė, savivaldybės administracijos Teritorijų planavimo ir 

architektūros skyriaus vedėja. 
 
Rimantas Klipčius informuoja, kad nuo šio klausimo svarstymo nori nusišalinti Pavel 

Trusov. 
 
Pavel Trusov nusišalina nuo svarstomo klausimo, nes šis sprendimas susijęs su jo 

darbovietės iniciatyva. 
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl Pavelo Trusovo nusišalinimo. 
BALSAVO: UŽ – 24 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata 

Grigianecienė, Danguolė Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, 
Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, 
Viktoras Meškauskas, Edita Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, 
Vytautas Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas, Edvard Voršinski, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, 
Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 1 (Pavel Trusov). 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
Laimutė Kuksienė. Sprendimo projekto tikslas – pripažinti priskirtiną visuomenės 

reikmėms teritoriją, skirtą inžinerinio statinio statybai – įrengti automobilių stovėjimo aikštelę 
Šventos k., Švenčionių sen., Švenčionių r. sav., (plotas apie 0,05 ha) pagal pridedamą teritorijos 
išdėstymo planą. 

Sprendimo projekto uždaviniai – kreiptis į Nacionalinę žemės tarnybą prie Lietuvos 
Respublikos aplinkos ministerijos su prašymu neprivatizuoti sprendime nurodytos teritorijos. 

 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra 
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 22 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata 

Grigianecienė, Danguolė Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, 
Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, Viktoras Meškauskas, Edita 
Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Vytautas Vaitkevičius, 
Bronislovas Vilimas, Edvard Voršinski, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), 
PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 3 (Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, Pavel 
Trusov). 
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 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
6. SVARSTYTA. Dėl viešosios įstaigos Švenčionių rajono sveikatos centras stebėtojų 

tarybos sudėties patvirtinimo. 
Pranešėja Jolita Lazdinienė, savivaldybės administracijos Socialinės paramos skyriaus 

vyriausioji specialistė. 
 
Rimantas Klipčius informuoja, kad nuo šio klausimo svarstymo nori nusišalinti Vytautas 

Vaitkevičius. 
 
Vytautas Vaitkevičius nusišalina nuo svarstomo klausimo, nes šis sprendimas susijęs su jo 

darbovietės iniciatyva. 
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl Vytauto Vaitkevičiaus nusišalinimo. 
BALSAVO: UŽ – 23 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata 

Grigianecienė, Danguolė Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, 
Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, Viktoras Meškauskas, 
Edita Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Pavel Trusov, 
Bronislovas Vilimas, Edvard Voršinski, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), 
PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 2 (Valdemaras Kasperovič, Vytautas 
Vaitkevičius). 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
Jolita Lazdinienė. Sprendimo projekto tikslas – patvirtinti Švenčionių rajono savivaldybės 

sveikatos priežiūros viešosios įstaigos stebėtojų tarybos sudėtį. 
 

Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra 

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto su pakeitimais. 
BALSAVO: UŽ – 23 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata 

Grigianecienė, Danguolė Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, 
Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, Rimas Klipčius, Viktoras Meškauskas, Edita Meškovienė, 
Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Vytautas Vaitkevičius, 
Bronislovas Vilimas, Edvard Voršinski, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), 
PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 1 (Valdemaras Kasperovič), BALSAVIME 
NEDALYVAVO – 1 (Vytautas Vaitkevičius). 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 

7. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2015 m. sausio 29 d. 
sprendimo Nr. T-17 „Dėl piniginės socialinės paramos nepasiturintiems gyventojams teikimo 
tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimo. 

Pranešėja Jolita Lazdinienė, savivaldybės administracijos Socialinės paramos skyriaus 
vyriausioji specialistė. 

 
Rimantas Klipčius informuoja, kad nuo šio klausimo svarstymo nori nusišalinti Edvard 

Voršinski. 
 
Edvard Voršinski nusišalina nuo svarstomo klausimo, nes jo giminės ir artimieji yra 

paramos gavėjai. 
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl Edvardo Voršinskio nusišalinimo. 
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BALSAVO: UŽ – 24 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata 
Grigianecienė, Danguolė Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, 
Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, 
Viktoras Meškauskas, Edita Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, 
Pavel Trusov, Vytautas Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, 
Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 1 (Edvard Voršinski), 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 

Jolita Lazdinienė. Sprendimo projekto tikslas – pakeisti Piniginės socialinės paramos 
nepasiturintiems gyventojams tvarkos aprašą, patvirtintą Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 
2015 m. sausio 29 d. 
 

Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra 

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 24 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata 

Grigianecienė, Danguolė Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, 
Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, 
Viktoras Meškauskas, Edita Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, 
Pavel Trusov, Vytautas Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, 
Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 1 (Edvard Voršinski). 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 

8. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2019 m. birželio 17 d. 
sprendimo Nr. T-127 „Dėl kreipimosi dėl socialinės paramos mokiniams ir šios paramos skyrimo 
tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimo. 

Pranešėja Jolita Lazdinienė, savivaldybės administracijos Socialinės paramos skyriaus 
vyriausioji specialistė 

 
Rimantas Klipčius informuoja, kad nuo šio klausimo svarstymo nori nusišalinti Edvard 

Voršinski. 
 
Edvard Voršinski nusišalina nuo svarstomo klausimo, nes jo giminės ir artimieji yra 

paramos gavėjai. 
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl Edvardo Voršinskio nusišalinimo. 
BALSAVO: UŽ – 24 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata 

Grigianecienė, Danguolė Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, 
Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, 
Viktoras Meškauskas, Edita Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, 
Pavel Trusov, Vytautas Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, 
Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 1 (Edvard Voršinski). 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
Jolita Lazdinienė. Sprendimo projekto tikslas – pakeisti Kreipimosi dėl socialinės paramos 

mokiniams ir šios paramos skyrimo tvarkos aprašą, patvirtintą Švenčionių rajono savivaldybės 
tarybos 2019 m. birželio 17 d. 

 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra 
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Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto priėmimo. 
BALSAVO: UŽ – 24 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata 

Grigianecienė, Danguolė Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, 
Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, 
Viktoras Meškauskas, Edita Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, 
Pavel Trusov, Vytautas Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, 
Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, BALSAVIME NEDALYVAVO – 1 (Edvard 
Voršinski), 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
9. SVARSTYTA. Dėl vienkartinių, tikslinių, sąlyginių ir periodinių pašalpų skyrimo ir 

mokėjimo tvarkos aprašo patvirtinimo. 
Pranešėja Jolita Lazdinienė, savivaldybės administracijos Socialinės paramos skyriaus 

vyriausioji specialistė. 
 

Rimantas Klipčius informuoja, kad nuo šio klausimo svarstymo nori nusišalinti Edvard 
Voršinski. 

 
Edvard Voršinski nusišalina nuo svarstomo klausimo, nes jo giminės ir artimieji yra 

paramos gavėjai. 
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl Edvardo Voršinskio nusišalinimo. 
BALSAVO: UŽ – 24 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata 

Grigianecienė, Danguolė Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, 
Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, 
Viktoras Meškauskas, Edita Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, 
Pavel Trusov, Vytautas Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, 
Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 1 (Edvard Voršinski). 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 

Jolita Lazdinienė. Sprendimo projekto tikslas – patvirtinti Vienkartinių, tikslinių, sąlyginių 
ir periodinių pašalpų skyrimo ir mokėjimo tvarkos aprašą, siekiant tobulinti socialinės paramos, 
skiriamos kitais Lietuvos Respublikos piniginės socialinės paramos nepasiturintiems gyventojams 
įstatyme nenumatytais atvejais, teisinį reguliavimą, susijusį su materialinės paramos aprėpties, 
veiksmingumo ir prieinamumo didinimu, kad socialinė parama, skiriama kitais Įstatyme 
nenumatytais atvejais, būtų tikslingesnė ir veiksmingesnė. 
 

Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams.  
 
Pavel Trusov. Ar nenukentės žmonės, kurie nepiktnaudžiauja. Ar nekils jiems papildomų 

sunkumų? 
Jolita Lazdinienė. Reikės pateikti papildomus dokumentus. 
 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra 

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 24 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata 

Grigianecienė, Danguolė Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, 
Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, 
Viktoras Meškauskas, Edita Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, 
Pavel Trusov, Vytautas Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, 
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Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, BALSAVIME NEDALYVAVO – 1 (Edvard 
Voršinski), 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 

10. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės biudžetinių įstaigų 2022 metų 
finansinių ataskaitų rinkinių patvirtinimo. 

Pranešėja Jolanta Suboč, savivaldybės administracijos Finansų skyriaus vedėja. 
 
Rimantas Klipčius praneša, kad balsuojant dėl šio sprendimo projekto gali kilti viešų 

privačių interesų konfliktas ir siūlo balsuoti iš esmės. 
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl balsavimo iš esmės. 
BALSAVO: UŽ – 25 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata 

Grigianecienė, Danguolė Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, 
Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, 
Viktoras Meškauskas, Edita Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, 
Pavel Trusov, Vytautas Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas, Edvard Voršinski, Zenonas 
Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 

Jolanta Suboč. Sprendimo projekto tikslas – patvirtinti rajono savivaldybės biudžetinių 
įstaigų 2022 metų finansinių ataskaitų rinkinius. Vadovaujantis Respublikos viešojo sektoriaus 
atskaitomybės įstatymo 33 straipsniu, biudžetinių įstaigų finansinių ataskaitų rinkiniai paskelbti 
įstaigų interneto tinklalapyje arba savivaldybės interneto tinklalapyje, kur ir galima su jais 
susipažinti. 

 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra 

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 25 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata 

Grigianecienė, Danguolė Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, 
Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, 
Viktoras Meškauskas, Edita Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, 
Pavel Trusov, Vytautas Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas, Edvard Voršinski, Zenonas 
Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
11. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės 2022 metų konsoliduotųjų 

ataskaitų rinkinio patvirtinimo. 
Pranešėja Jolanta Suboč, savivaldybės administracijos Finansų skyriaus vedėja. 

 
Rimantas Klipčius praneša, kad balsuojant dėl šio sprendimo projekto gali kilti viešų 

privačių interesų konfliktas ir siūlo balsuoti iš esmės. 
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl balsavimo iš esmės. 
BALSAVO: UŽ – 25 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata 

Grigianecienė, Danguolė Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, 
Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, 
Viktoras Meškauskas, Edita Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, 
Pavel Trusov, Vytautas Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas, Edvard Voršinski, Zenonas 
Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. 
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 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 

Jolanta Suboč. Sprendimo projekto tikslas – atsižvelgiant į Švenčionių rajono savivaldybės 
Kontrolės ir audito tarnybos 2023 m. liepos 12 d. išvadą Nr. K11-7 patvirtinti rajono savivaldybės 
2022 metų konsoliduotųjų ataskaitų rinkinį. Savivaldybės konsoliduotųjų ataskaitų rinkinys – tai 
savivaldybės iždo, biudžetinių įstaigų, VšĮ Švenčionių rajono ligoninės ir Švenčionių rajono 
pirminės sveikatos priežiūros centro finansinių ataskaitų rinkinys, parengtas kaip vieno subjekto 
finansinių ataskaitų rinkinys, ir savivaldybės biudžeto vykdymo ataskaitų rinkinys, kuriame 
pateikiami savivaldybės biudžeto vykdymo duomenys. Su juo galima susipažinti savivaldybės 
internetinėje svetainėje.  
 

Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams.  
 
Šarūnas Birutis. Duomenys rodo, kad yra nupirkti savivaldybės darbai už 15 mln. eurų 

sporto komplekso statybai. Iš kur pinigus planuojama gauti? Pasiskolinti prie esamos tokios didelės 
skolos? 

Rimantas Klipčius. Praėjusioje savivaldybės tarybos kadencijoje savivaldybės taryba 
savivaldybės biudžeto lėšomis buvo skyrusi finansavimą dėl sporto arenos statybos. Buvo parengti 
darbai, aktyviai dalyvavo bendruomenė, aktyviai buvo įsitraukę tarybos nariai, kurie išreiškė 
poreikį, kad mūsų savivaldybėje toks objektas turi atsirasti. Savivaldybė teikė įvairius prašymus 
Vyriausybei dėl įtraukimo į įvairias programas, viena iš jų buvo Valstybės investicijų programa, į 
kurią šis objektas buvo įtraukas. Vyriausybė prisidėjo ir skyrė lėšų projektavimo darbams užbaigti. 
Ir šių metų rajono savivaldybės biudžete taip pat buvo ir yra asignavimai šio objekto statybos 
pradžiai. Objektas bus statomas Valstybės lėšomis, savivaldybės biudžeto lėšomis, tiek skolintomis 
lėšomis. 

 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra 

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 25 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata 

Grigianecienė, Danguolė Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, 
Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, 
Viktoras Meškauskas, Edita Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, 
Pavel Trusov, Vytautas Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas, Edvard Voršinski, Zenonas 
Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 

12. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos narių delegavimo į Nalšios 
muziejaus tarybą. 

Pranešėjas Kęstutis Kapačinskas, savivaldybės administracijos Švietimo, kultūros ir sporto 
skyriaus vedėjo pavaduotojas. 

Tikslas – deleguoti Švenčionių rajono savivaldybės tarybos narius į Nalšios muziejaus 
tarybą. Deleguojami nariai – Edita Meškovienė, Bronislovas Vilimas. 
 

Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra. 

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 24 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Renata Grigianecienė, Danguolė 

Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, Antonij Jundo, Jolanta 
Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, Viktoras Meškauskas, 
Edita Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Vytautas 



12 
 
Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas, Edvard Voršinski, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė 
Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 1 (Janina Deveikienė). 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
13. SVARSTYTA. Dėl didžiausio leistino pareigybių skaičiaus Švenčionių r. Švenčionėlių 

lopšelyje-darželyje „Vyturėlis“ nustatymo. 
Pranešėjas Kęstutis Kapačinskas, savivaldybės administracijos Švietimo, kultūros ir sporto 

skyriaus vedėjo pavaduotojas. 
Sprendimo projekto tikslas – užtikrinti ikimokyklinio ugdymo prieinamumą Švenčionėlių, 

Kaltanėnų ir Labanoro seniūnijų vaikams, įsteigiant papildomą grupę 1–3 metų vaikams. 
Sprendimo projekto uždavinys – didinti rajono savivaldybės tarybos 2022 m. rugsėjo 28 d. 
sprendimu Nr. T-208 „Dėl Švenčionių r. Švenčionėlių lopšelio-darželio „Vyturėlis“ didžiausio 
leistino pareigybių skaičiaus nustatymo“ patvirtintą didžiausią leistiną pareigybių skaičių. 
 

Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra. 

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 25 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata 

Grigianecienė, Danguolė Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, 
Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, 
Viktoras Meškauskas, Edita Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, 
Pavel Trusov, Vytautas Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas, Edvard Voršinski, Zenonas 
Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
 
14. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2021 m. gruodžio 27 d. 

sprendimo Nr. T-245 „Dėl Švenčionių miesto kultūros centro nuostatų patvirtinimo“ pakeitimo. 
Pranešėjas Kęstutis Kapačinskas, savivaldybės administracijos Švietimo, kultūros ir sporto 

skyriaus vedėjo pavaduotojas. 
 

Rimantas Klipčius informuoja, kad nuo šio klausimo svarstymo nori nusišalinti Jolanta 
Jurkuvėnienė, Bronislovas Vilimas ir Jolanta Razmienė. 
 

Jolanta Jurkuvėnienė nusišalina nuo svarstomo klausimo, nes dirba Švenčionių miesto 
kultūros centre. 

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl Jolantos Jurkuvėnienės nusišalinimo. 
BALSAVO: UŽ – 24 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata 

Grigianecienė, Danguolė Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, 
Antonij Jundo, Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, Viktoras Meškauskas, 
Edita Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Vytautas 
Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas, Edvard Voršinski. Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė 
Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 1 (Jolanta Jurkuvėnienė). 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
Jolanta Razmienė nusišalina nuo svarstomo klausimo, nes dirba Švenčionių miesto 

kultūros centre. 
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl Jolantos Razmienės nusišalinimo. 
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BALSAVO: UŽ – 22 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata 
Grigianecienė, Danguolė Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, 
Antonij Jundo, Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, Viktoras Meškauskas, 
Edita Meškovienė, Vida Rastenienė, Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Vytautas Vaitkevičius, 
Bronislovas Vilimas, Edvard Voršinski. Zenonas Zenkevičius, Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, 
SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 2 (Jolanta Razmienė, Tomas Žigas), BALSAVIME 
NEDALYVAVO – 1 (Jolanta Jurkuvėnienė). 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 

Bronislovas Vilimas nusišalina nuo svarstomo klausimo, nes Švenčionių miesto kultūros 
centro direktorius yra jo giminaitis. 

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl Bronislovo Vilimo nusišalinimo. 
BALSAVO: UŽ – 21 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata 

Grigianecienė, Danguolė Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, 
Antonij Jundo, Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, Viktoras Meškauskas, 
Edita Meškovienė, Vida Rastenienė, Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Vytautas Vaitkevičius, 
Edvard Voršinski. Zenonas Zenkevičius, Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, 
NEBALSAVO – 2 (Bronislovas Vilimas,Tomas Žigas), BALSAVIME NEDALYVAVO – 2 
(Jolanta Jurkuvėnienė, Jolanta Razmienė,).  

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 

Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra. 
 
Kęstutis Kapačinskas. Sprendimo projekto tikslas – vadovaujantis Jaunimo politikos 

pagrindų įstatymo 8 straipsnio 4 punktu, užtikrinti, kad Švenčionių rajono savivaldybės teritorijoje 
veiktų Atvirasis jaunimo centras, vykdantis veiklą socialinės apsaugos ir darbo ministro nustatyta 
tvarka, taip sudarant galimybes visiems jauniems žmonėms, nepriklausomai nuo jų socialinės 
padėties, saugiai leisti laisvalaikį, užsiimti juos dominančia veikla, o esant poreikiui, padedant 
kompetentingiems jaunimo darbuotojams, spręsti kasdienybėje kylančius iššūkius ir klausimus. 
 

Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 18 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Vladislav 

Jedinskij, Andrejus Junda, Antonij Jundo, Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas 
Klipčius, Viktoras Meškauskas, Edita Meškovienė, Vida Rastenienė, Gintautas Steckis, Pavel 
Trusov, Vytautas Vaitkevičius, Edvard Voršinski, Zenonas Zenkevičius, Dovilė Žižienė), PRIEŠ – 
nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 2 (Edvard Jedinskij, Tomas Žigas), BALSAVIME 
NEDALYVAVO – 5 (Danguolė Grincevičienė, Renata Grigianecienė, Jolanta Razmienė, 
Bronislovas Vilimas, Jolanta Jurkuvėnienė). 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
 
15. SVARSTYTA. Dėl valstybės trumpalaikio turto perėmimo savivaldybės nuosavybėn ir 

jo perdavimo valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise. 
Pranešėjas Kęstutis Kapačinskas, savivaldybės administracijos Švietimo, kultūros ir sporto 

skyriaus vedėjo pavaduotojas. 
Sprendimo projekto tikslas – perimti Švenčionių rajono savivaldybės nuosavybėn 

Nacionalinės švietimo agentūros patikėjimo teise valdomą trumpalaikį turtą. 
 

Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra. 
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Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 23 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata 

Grigianecienė, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, 
Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, Viktoras Meškauskas, Edita 
Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Vytautas 
Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas, Edvard Voršinski, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė 
Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 1 (Edvard Jedinskij), BALSAVIME 
NEDALYVAVO – 1 (Danguolė Grincevičienė). 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
16. SVARSTYTA. Dėl ilgalaikio materialaus turto perėmimo Švenčionių rajono 

savivaldybės nuosavybėn ir jo perdavimo valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise. 
Pranešėjas Kęstutis Kapačinskas, savivaldybės administracijos Švietimo, kultūros ir sporto 

skyriaus vedėjo pavaduotojas. 
Sprendimo projekto tikslas – sutikti perimti Lietuvos nacionalinės Martyno Mažvydo 

bibliotekos patikėjimo teise valdomą valstybės ilgalaikį materialųjį turtą Švenčionių rajono 
savivaldybės nuosavybėn. Nustatyti, kad perėmus nurodytą turtą perduoti Švenčionių rajono 
savivaldybės viešajai bibliotekai. 
 

Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra. 

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 23 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata 

Grigianecienė, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, 
Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, Viktoras Meškauskas, Edita 
Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Vytautas 
Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas, Edvard Voršinski, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė 
Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 1 (Edvard Jedinskij), BALSAVIME 
NEDALYVAVO – 1 (Danguolė Grincevičienė). 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą.  
 
 
17. SVARSTYTA. Dėl UAB Gren Švenčionys 2023 metų investicinio plano derinimo. 
Pranešėja Rasa Bliūdžiuvienė, savivaldybės administracijos Mokesčių ir turto skyriaus 

vedėja. 
Sprendimo projekto tikslas – suderinti UAB Gren Švenčionys investicinį 2023 m. 

investicijų planą, įtraukiant į šį planą 6 priemones. 
 

Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra. 

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 23 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata 

Grigianecienė, Danguolė Grincevičienė, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, Antonij Jundo, 
Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, Viktoras 
Meškauskas, Edita Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Pavel 
Trusov, Bronislovas Vilimas, Edvard Voršinski, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė 
Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 2 (Edvard Jedinskij, Vytautas 
Vaitkevičius). 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
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18. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2022 m. kovo 31 d. 

sprendimo Nr. T-72 „Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarnybinių gyvenamųjų patalpų fondo 
sąrašo ir darbuotojų (tarnautojų), kuriems gali būti suteiktos tarnybinės gyvenamosios patalpos, 
kategorijų sąrašo patvirtinimo” pakeitimo. 

Pranešėja Rasa Bliūdžiuvienė, savivaldybės administracijos Mokesčių ir turto skyriaus 
vedėja. 

Sprendimo projekto tikslas – pakeisti Švenčionių rajono savivaldybės tarnybinių 
gyvenamųjų patalpų fondo sąrašą, išbraukiant iš jo tarnybines gyvenamąsias patalpas – butą, įrašant 
jį į gyvenamąsias patalpas. 
 

Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra. 

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 23 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata 

Grigianecienė, Danguolė Grincevičienė, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, Antonij Jundo, 
Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, Viktoras 
Meškauskas, Edita Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Pavel Trusov, Vytautas 
Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas, Edvard Voršinski, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė 
Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 1 (Edvard Jedinskij), BALSAVIME 
NEDALYVAVO – 1 (Gintautas Steckis). 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 

 
19. SVARSTYTA. Dėl tarnybinio buto nuomos. 
Pranešėja Rasa Bliūdžiuvienė, savivaldybės administracijos Mokesčių ir turto skyriaus 

vedėja. 
Sprendimo projekto tikslas – atsižvelgiant į UAB „Švenčionių švara“ prašymą skirti 

tarnybinį butą įmonėje dirbančiam elektrikui, elektriko prašymą išnuomoti jam tarnybinį butą 
Švenčionių mieste, Švenčionių rajono savivaldybės būsto nuomos komisijos siūlymą, išnuomoti 
elektrikui tarnybinį butą. 
 

Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra. 

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 24 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata 

Grigianecienė, Danguolė Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, 
Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, 
Viktoras Meškauskas, Edita Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Pavel Trusov, 
Vytautas Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas, Edvard Voršinski, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, 
Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, BALSAVIME NEDALYVAVO – 1 (Gintautas 
Steckis). 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 

20. SVARSTYTA. Dėl pritarimo Švenčionių rajono savivaldybei nuosavybės teise 
priklausančio turto valdymo, naudojimo ir disponavimo juo 2022 metais ataskaitai. 

Pranešėja Rasa Bliūdžiuvienė, savivaldybės administracijos Mokesčių ir turto skyriaus 
vedėja. 

Švenčionių rajono savivaldybei nuosavybės teise priklausančio turto valdymo, naudojimo 
ir disponavimo juo ataskaitos rengimo tvarkos aprašo, patvirtinto Švenčionių rajono savivaldybės 
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tarybos 2020 m. gruodžio 29 d. sprendimu Nr. T-216 „Dėl Švenčionių rajono savivaldybei 
nuosavybės teise priklausančio turto valdymo, naudojimo ir disponavimo juo ataskaitos rengimo 
tvarkos aprašo patvirtinimo“, 11 punktu, savivaldybės administracijos direktoriaus pasirašyta 
Savivaldybei nuosavybės teise priklausančio turto valdymo, naudojimo ir disponavimo juo 2022 
metais ataskaita pateikiama susipažinti Švenčionių rajono savivaldybės tarybai. 

 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams.  
 
Pavel Trusov. Ties negyvenamaisiais pastatais. Nenaudojamas turto valdytojo veikloje 

plotas yra 13 000 kv. plotas su viršum. Klausimas, kodėl? Ar dėl nepakankamo to turto 
efektyvumo? Žinoma, kad praeitais metais Švenčionėliuose buvo įsigytas turtas negyvenamosios 
paskirties, kuris kainavo virš 100 000 eurų. Pasiekė informacija, kad šiai dienai jis yra neįveiklintas, 
jis stovi, turtas nuvertėja. Prašau pateikti informaciją, kokie sprendimai dėl to yra priimti, kokia yra 
pažanga, ar vis dėl to yra padaryta investicija ir ji kol kas mūsų rajono gyventojams netarnauja? 

Rimantas Klipčius. Tai yra vienas iš Švenčionėliuose istorijos pradžią menančių objektų, 
kuris yra kultūros paveldo objektas, jis yra oficialiai įtrauktas į Kultūros paveldo registrą. Per 
pastaruosius metus vyko intensyvios diskusijos tiek su Kultūros paveldo departamentu dėl šio 
objekto, tiek dėl Europos sąjungos finansavimo galimybių, vyko ir vyksta diskusijos su kitomis 
savivaldybėmis. Projektas planuojamas finansuoti 2021–2027 metų Europos Sąjungos fondo 
lėšomis. Dėl šio projekto įveiklinimo ir veiklų įgyvendinimo planuoju ateinantį mėnesį vykti į 
Daniją, kur panašūs objektai naudojami, yra pritaikomi bendruomenės poreikiams ir jie iš esmės 
pakeičia miesto tolimesnes veiklas ir tolimesnį gyvenimą. Vienas iš tokių objektų, kurį planuoju 
apžiūrėti rugsėjo mėnesį, tai „Maltfabric“ – buvęs senas fabrikas, kuris yra pritaikytas įvairioms 
kultūros veikloms, įveiklintas ir per metus sulaukia šimtų, tūkstančių turistų. Lygiai taip pat 
Švenčionėliuose šis objektas turėtų tapti traukos centru, kuris bus skirtas menininkų industrijoms 
plėtoti. Šiuo metu vyksta regione bendradarbiavimo projektas kartu su kitomis savivaldybėmis dėl 
bendros funkcinės zonos, kuri būtų skirta kūrybinėms industrijoms. Ir mes neturėdami šio objekto 
savo balanse negalėtume to projekto pateikti Europos Sąjungos lėšomis finansuoti. Dėl to tas 
objektas buvo įsigytas, o visi kiti darbai vyksta paraleliai. Vyksta jau gerus dvejus metus. 

Simona Kazlienė. Su pastatu Švenčionėlių siaurojo geležinkelio depu vyko intensyvūs 
darbai, nematomi. Vasarą vyko konsultacijos su paveldosaugininkais, paveldotvarkininkais dėl to, 
kokiu eiliškumu turi būti tvarkomas pastatas. Šių metų pabaigoje, kitų pradžioje laukia pastato 
sutvarkymas, kad negalėtų pašaliniai patekti, susitvarkymas nereikalingos augalijos, tie dalykai, 
kurių negalima buvo daryti šiltuoju sezonu, dėl paukščių perėjimo, nes ten aplink nemažai medžių ir 
ne viską ten galima tvarkyti bet kada. O po to visi infrastruktūriniai darbai vyks, kai turėsime 
finansavimą iš sutartų šaltinių, arba galėsime tai daryti savivaldybės biudžeto lėšomis tam tikra 
dalimi. 

 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra. 

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 19 (Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata Grigianecienė, 

Danguolė Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras 
Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, Viktoras Meškauskas, Vida Rastenienė, Jolanta 
Razmienė, Gintautas Steckis, Vytautas Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas, Zenonas Zenkevičius, 
Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), PRIEŠ – 6 (Šarūnas Birutis, Andrejus Junda, Antonij Jundo, Edita 
Meškovienė, Pavel Trusov, Edvard Voršinski), SUSILAIKĖ – nėra. 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
21. SVARSTYTA. Dėl patikėjimo teise valdomo pripažinto nereikalingu arba netinkamu 

(negalimu) naudoti valstybės turto nurašymo. 
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Pranešėja Rasa Bliūdžiuvienė, savivaldybės administracijos Mokesčių ir turto skyriaus 
vedėja. 

Sprendimo projekto tikslas – atsižvelgiant į biudžetinių įstaigų prašymus ir perdavusių 
turtą ministerijų sutikimus, nurašyti pripažintą nereikalingu arba netinkamu naudoti nusidėvėjusį, 
sugedusį, nenaudojamą valstybei nuosavybės teise priklausantį Švenčionių rajono savivaldybės 
administracijos patikėjimo teise valdomą ilgalaikį ir trumpalaikį turtą, kuris buvo perduotas 
biudžetinėms įstaigoms. 
 

Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra. 

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 24 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata 

Grigianecienė, Danguolė Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, 
Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, 
Viktoras Meškauskas, Edita Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, 
Pavel Trusov, Vytautas Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas, Edvard Voršinski, Zenonas 
Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėraBALSAVIME 
NEDALYVAVO – 1 (Rimas Klipčius). 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
22. SVARSTYTA. Dėl savivaldybės turto perdavimo pagal turto patikėjimo sutartį UAB 

„Pabradės komunalinis ūkis“. 
Pranešėja Rasa Bliūdžiuvienė, savivaldybės administracijos Mokesčių ir turto skyriaus 

vedėja. 
Sprendimo projekto tikslas – perduoti 10 (dešimties) metų laikotarpiui pagal turto 

patikėjimo sutartį UAB „PABRADĖS KOMUNALINIS ŪKIS“ geriamojo vandens tiekimo ir 
nuotekų tvarkymo funkcijai įgyvendinti Švenčionių rajono savivaldybei nuosavybės teise 
priklausantį turtą:  

Švenčionių r. sav., Pabradė, Malūno g.: siurblinę ir vandentiekio bokštą;  
Švenčionių r. sav., Pabradės sen., Meškerinės k.: šalto vandens tiekimo vamzdyną, artezinį 

gręžinį, fekalinės kanalizacijos vamzdyną su filtracijos lauku, kitą ilgalaikį turtą (artezinio gręžinio 
priklausinius); 

Švenčionių r. sav. Švenčionių m., Lauko g. 18A: 2 (dvi) garažo patalpas. Garažo patalpose 
bendrovė planuoja laikyti transporto priemones, reikalingas šalinti geriamojo vandens tiekimo ir 
nuotekų tvarkymo infrastruktūros avarijas, sandėliuoti gyventojams teikiamoms paslaugoms 
reikalingas medžiagas bei įrengimus. 
 

Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra. 

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 24 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata 

Grigianecienė, Danguolė Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, 
Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, 
Viktoras Meškauskas, Edita Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, 
Pavel Trusov, Vytautas Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas, Edvard Voršinski, Zenonas 
Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėraBALSAVIME 
NEDALYVAVO – 1 (Rimas Klipčius). 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
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23. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2019 m. kovo 28 d. 
sprendimo Nr. T-59 „Dėl savivaldybės būsto fondo ir socialinio būsto, kaip savivaldybės būsto 
fondo dalies, sąrašų patvirtinimo“ pakeitimo. 

Pranešėja Rasa Bliūdžiuvienė, savivaldybės administracijos Mokesčių ir turto skyriaus 
vedėja. 

Sprendimo projekto tikslas – patikslinti savivaldybės būstų sąrašą išbraukiant iš sąrašo 1 
parduotą savivaldybės būstą ir įrašant į jį 1 savivaldybės būstą, kuris bus siūlomas išsinuomoti eilės 
tvarka, į Asmenų ir šeimų, turinčių teisę į paramą būstui išsinuomoti, sąrašą įrašytiems asmenims. 
 

Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams.  
 
Edvard Voršinski. Kai soc. būstas yra suteikiamas šeimai, kuri yra pagal sąrašą. Kai gauna 

šeima būstą, kaip toliau šeima yra kontroliuojama? Dėl gyvenimo sąlygų? Žaliojoje gatvėje, 
Pabradės mieste, yra daugiabutis, soc. būstas, ir yra gaunama iš gyventojų klausimų, kaip realiai yra 
kontroliuojamos probleminės šeimos? Ar prisimenate, gal buvo tokių atvejų, kai šeimos iš 
socialinio būsto buvo iškeldintos dėl netinkamo elgesio? 

Rasa Bliūdžiuvienė. Patvirtintu aprašu, kuriuo vadovaujamasi suteikiant būstus ir pagal to 
aprašo tvarką, vieną kartą per metus tikriname tuos būstus. Patikrinimuose kartu dalyvauja įstaigos, 
kurios administruoja tuos būstus. Pokalbio metu galima kalbėtis, apeliuoti, bet viešąją tvarką tvarko 
ir atsako už tai, kai yra kviečiama policija. Prevenciškai kalbant ir baudžiant nedidelėmis baudomis, 
kai kurių asmenų tai neveikia.  

 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra. 

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 23 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata 

Grigianecienė, Danguolė Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, 
Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Viktoras 
Meškauskas, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Vytautas 
Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas, Edvard Voršinski, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė 
Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 1 (Edita Meškovienė), 
BALSAVIME NEDALYVAVO – 1 (Rimas Klipčius). 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
24. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2014 m. lapkričio 17 d. 

sprendimo Nr. T-215 „Dėl viešame aukcione parduodamo Švenčionių rajono savivaldybės 
nekilnojamojo turto ir kitų nekilnojamųjų daiktų sąrašo patvirtinimo“ pakeitimo. 

Pranešėja Rasa Bliūdžiuvienė, savivaldybės administracijos Mokesčių ir turto skyriaus 
vedėja. 

Į Viešame aukcione parduodamo nekilnojamojo turto ir kitų nekilnojamųjų daiktų sąrašą 
siūloma įtraukti savivaldybės veikloje nenaudojamą nekilnojamąjį turtą:  

pastatą-garažą, pastatą-praktinių užsiėmimų korpusą, negyvenamąją patalpą – bibliotekos, 
pastatą- mokyklą su priklausiniais ir šiam objektui priskirtą žemės sklypą. 
 

Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. 
  
Šarūnas Birutis. Klausimas dėl Adutiškio mokyklos. Aišku, kad perspektyvoje atvykti ir 

apsigyventi jaunoms šeimoms yra sumažėjusi. Tačiau, ar nebuvo kitų variantų įveiklinti vietos 
bendruomenei? Nes visgi sporto salė suremontuota, pakeisti langai, lėšos didelės savivaldybės 
įdėtos. Jei ne, patikinkite, ypač adutiškiečius, kad tai bus didžiulė nauda rajonui pardavus ir 
Adutiškio gyventojams. Gal darbo vietos bus ar dar kažkas? Kaip jūs tai matote?  

Rasa Bliūdžiuvienė. Tai yra labai didelis pastatas ir jo įveiklinimas yra problematiškas.  
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Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra. 
 

Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 20 (Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata Grigianecienė, 

Danguolė Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras 
Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, Viktoras Meškauskas, Edita Meškovienė, Vida 
Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Vytautas Vaitkevičius, Bronislovas 
Vilimas, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – 4 
(Šarūnas Birutis, Andrejus Junda, Antonij Jundo, Edvard Voršinski), BALSAVIME 
NEDALYVAVO – 1 (Rimas Klipčius). 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
Ateinantis tarybos posėdis numatomas rugsėjo 28 dieną, komitetai planuojami rugsėjo 19 

dieną.  
Rimantas Klipčius kviečia teikti pareiškimus.  
 
Bronislovas Vilimas. 2023 m. birželio 29 d., paskutiniame rajono tarybos posėdyje tarybos 

narys Šarūnas Birutis, remdamasis anonimišku „Pabradės bendruomenės“ informacijos šaltiniu, 
viešai kėlė Pabradės miesto kultūros centro direktorės reputacijos klausimą. Tarybos nario 
pasisakymo metu nebuvo svarstomas klausimas, susijęs su Pabradės miesto kultūros centro vadovo 
pareigybe ir personalija. Šiuo viešu pasisakymu sąmoningai ar nesąmoningai buvo padaryta žala 
direktorei. Manau, rinkti paskalas, neįvardinant aiškaus informacijos šaltinio yra labai neetiška, 
ypač, kai šitas šmeižtas neturi nė mažiausio pagrindo. Gal tai tikslingas politinis žingsnis prieš 
artėjančius rinkimus? Nežinau kur mes nueisime, jei viešai kalbėdami remsimės tokia informacija 
kaip „bendruomenė kalba“, „žmonės kalba“, „galimai“? Prašau etikos komisijos apsvarstyti ir 
įvertinti. Gal tokios kalbos žemina ir pačios tarybos reputaciją? 

 
Šarūnas Birutis. Tikrai pats nei teigiau. Paprašiau paneigti ar yra kokių faktų apie tai. 

Galime tai svarstyti ir tikrai nėra problemos, jeigu paklausiau ar yra tokių faktų, atsakė, kad nėra. 
Tuo ir pasitenkinau.  

 
Edvard Voršinski. Prašome organizuojant komitetų posėdžius pradėti juos numatytu laiku. 

Kadangi, prieš posėdžius būna koalicijos pasitarimai, o jie netūrėtų vėlinti komiteto darbo pradžios, 
nes paskutiniu metu tenka laukti 15- 20 minučių. 

 
Ateinantis Tarybos posėdis numatomas rugsėjo 28 dieną.  
 
 
 
 

 
Posėdis baigtas 11.36 val. 

 

Posėdžio pirmininkas                         Rimantas Klipčius 

 

Posėdžio sekretorė                      Martyna Mosevičiūtė 
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TARYBOS NARIAI, DALYVAUJANTYS 2023 M. RUGPJŪČIO 31 D. 
SAVIVALDYB ĖS TARYBOS POSĖDYJE 

 
 

1. Šarūnas Birutis 
2. Arūnas Čenkus 
3. Janina Deveikienė 
4. Renata Grigianecienė 
5. Danguolė Grincevičienė 
6. Edvard Jedinskij 
7. Vladislav Jedinskij 
8. Andrejus Junda 
9. Antonij Jundo 
10. Jolanta Jurkuvėnienė 
11. Valdemaras Kasperovič 
12. Simona Kazlienė 
13. Rimas Klipčius 
14. Viktoras Meškauskas 
15. Edita Meškovienė 
16. Vida Rastenienė 
17. Jolanta Razmienė 
18. Gintautas Steckis 
19. Pavel Trusov 
20. Vytautas Vaitkevičius 
21. Bronislovas Vilimas 
22. Edvard Voršinski 
23. Zenonas Zenkevičius 
24. Tomas Žigas 
25. Dovilė Žižienė 


